



Studierådsmötesprotokoll 2007-09-12

Närvaro:	Michael Eringsmark	Ordförande
	Edward Linderöth-Olson	Vice Ordförande
	Erik Iveroth	Sekreterare
	Björn Nilsson	Skyddsombud
	Mattias Jernberg	Kursombudsansvarig
	Erik Mossberg	Världsmästare
	Sara Brodin	
	Mattias Walls	
	Fredrik Rosenlind	
	Jonas Hansson	
	Andreas Ahrens	

- | | | |
|----|----------------------------|--|
| §1 | OFMÖ | Ordförande Michael Eringsmark förklarade mötet öppnat. |
| §2 | Tid och sätt | Tid och sätt godkändes. |
| §3 | Dagordning | Dagordningen godkändes. |
| §4 | Föregående mötes protokoll | Föregående mötes protokoll godkändes. |
| §5 | Meddelanden | Mossberg meddelade att han jobbat på welcome-partyt för utbytesstudenter och allt har gått väl där. |
| §6 | Studieplatser | <p>Michael berättade att han kontaktat Olov Petrén som i sin tur har pratat med Mats Cedervall angående utökade studieplatser i E-huset. Som det är nu så är övningssalar stängda under tentaperioder på grund av nerskräpning och detta vill studierådet ändra på.</p> <p>Mötet enades efter en kort diskussion om att mer måste göras, vilket ledde till att mötet ålade Sara att genom D'du informera sektionen om varför övningssalarna är stängda under tentaperioder.</p> <p>Vidare åtog sig Michael att genom SRX kontakta andra sektioner vars medlemmar läser kurser i E-huset för att kunna komma överrens om en gemensam lösning till nerskräpningen.</p> |
| §7 | Kursombud | Mattias Jernberg meddelade han är igång för fullt med att lägga in kurser i kursombudsprogrammet. |
| §8 | Mat | Michael meddelade att det blir baguetter från studiecentrum till nästa möte. |
| §9 | Pluggfik | <p>Sara och Erik Iveroth meddelade att de med stor glädje ställer sig och hackar grönsaker inför pluggfikat mellan 8 - 13 på tisdagen.</p> <p>Mattias Walls erbjöd sig att hjälpa till med sin bil för att inhandla varor.</p> |



§10 Övrigt

Diskussion kring vårterminens protokoll uppstod och det po-
ängterades att få protokoll ligger uppe på nätet. Mattias Walls,
som var sekreterare under denna period ålades således att kon-
takta Ludwig Magnusson och se till så att protkollen från VT2007
kommer upp online.

Erik Mossberg meddelade att studirådet har en wiki på hem-
sidan och denna borde omedelbarts uppdateras samt bli mer
känd för sektionen.

§11 OFMA

Ordförande Michael Eringsmark förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Erik Iveroth
Sekreterare

Michael Eringsmark
Ordförande